
SOLNA STAD Protokoll 2024-06-05 
SID 1 (10) 

Tekniska nämnden 

Plats och tid     2024-06-05     Solna stadshus, rum 126 Edsviken, kl. 18:15-20:00 

Ledamöter 
Bernhard Huber (MP), ordförande 
Veronica Lindholm (S) 
Peter Edholm (L) 
Per Pettersson (C) 
Prem Huq (S) 
Göran Stark (M) 
Andreas Hulusjö (KD) 

Tjänstgörande ersättare 
Maria Thiessen (V) för Björn Bränngård (-) 
Magnus Nilsson (M) för Veronica Nordström 
(M) 

Närvarande ersättare 
Mats Karelosy (S) 
Iknur Rencber (S) 
Johan Wallin (MP) 
Ylva Zaar (L) 

Övriga närvarande 
Catarina Ericsson, förvaltningschef 
Annika Forsing, enhetschef 
Erik Gunnarsson, fastighetschef 
David Nordin, stadsmiljöchef 
Malin Andersson, enhetschef §§39–46 
Maria Poutamo, enhetschef 
Stefan Tadic, nämndsekreterare 

Utses att justera Peter Edholm (L) 

Plats och tid Protokollet justeras digitalt. Tidpunkt för justering anges 
längst bak i protokollet. 

Paragrafer §§ 39–50

Underskrifter Sekreterare 
Stefan Tadic 

Ordförande 
Bernhard Huber (MP) 

Justerare 
Peter Edholm (L) 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag på kommunens anslagstavla. 
Anslaget sattes upp 2024-06-12. 
Anslaget tas ner 2024-07-04. 
Sista dag för överklagande enligt kommunallagen 2024-07-03. 
Originalprotokollet förvaras på tekniska förvaltningen. 
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§ 39
Fastställande av föredragningslista
Tekniska nämnden fastställer utsänd föredragningslista. 
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§ 40
Svar på nämndinitiativ från Veronica Nordström (M) om 
upprustningen av Råsundaskolans lågstadiegård 
(TND/2024:414) 

Beslut 
Tekniska nämnden förklarar nämndinitiativets första och andra attsats för besvarade, 
och bifaller den tredje och fjärde attsatsen. 

Sammanfattning 
Vid tekniska nämndens sammanträde den 16 april 2024 inkom Veronika Nordström 
(M), med ett nämndinitiativ gällande upprustning av Råsunda skolas lågstadiegård. 

Beslut om upprustning av Råsunda skolas lågstadiegård togs mot bakgrund av att 
skolgården är sliten, behöver uppdaterad lekutrustning samt är i behov av markarbete 
för att förhindra bland annat vattensamlingar och läckage mot underliggande matsal. 
Projektet har planerats i nära och löpande samråd mellan tekniska förvaltningen, barn- 
och utbildningsförvaltningens centrala lokalenhet samt Råsunda skolas skolledning. 
Elever och personal har deltagit i planeringen av hur skolgården ska disponeras och 
utrustas.  

Under projektets gång uppdagades problem med dagvattensystem och tätskikt mot 
underliggande matsal. Tekniska förvaltningen gjorde bedömningen att detta behövde 
utredas grundligt med hjälp av bland annat externa sakkunniga. Dessa utredningar har 
påvisade allvarliga brister i dagvattensystem och i tätskikt ovanför matsalen. Bristerna är 
av en sådan karaktär att det vore oansvarig att inte åtgärda dessa inom ramen för 
projektet. Dock har det medfört utmaningar, inte minst för verksamheten. 

För att hantera utmaningarna har veckovisa samordningsmöten mellan tekniska 
förvaltningens projektledare, entreprenör, skolledning och barn- och 
utbildningsförvaltningens samordnade projektledare har genomförts löpande under hela 
projektet. På mötena avhandlas bland annat status i projektet, utmaningar och hantering 
av dessa, verksamheten lyfter eventuella behov av anpassningar av arbetena så att 
entreprenör kan möta upp dessa.   

Yrkanden  
Peter Edholm (L) föreslår att tekniska nämnden förklarar den första och andra attsatsen 
i nämndinitiativet besvarade, och bifaller den tredje och fjärde attsatsen. Samtliga i 
nämnden ansluter sig till förslaget. 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut, nämligen att tekniska 
nämnden förklarar den första och andra attsatsen i nämndinitiativet besvarade, och 
bifaller den tredje och fjärde attsatsen, och att tekniska nämnden beslutar enligt detta. 
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§ 41
Yttrande över motion av Arion Chryssafis (M) om 
parkeringssituationen vid Huvudstafältets IP M:11/2024 
(TND/2024:344) 

Beslut 
Tekniska nämnden godkänner förvaltningens yttrande över motion för vidare hantering 
i kommunstyrelsen. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har mottagit en motion från Arion Chryssafis (M) om 
parkeringssituationen vid Huvudstafältets IP. Motionen har skickats vidare till tekniska 
nämnden för yttrande. 

Arion Chryssafis (M) lyfter i sin motion farhågor kring att parkeringssituationen vid 
Huvudstafältets IP kommer att bli ansträngd när platsen utvecklas med fler ytor för 
bollsport. Motionären menar att situationen redan i dagsläget är rörig och att 
regelöverträdelser medvetet förekommer då de tillåtna alternativen är begränsade och 
inte särskilt attraktiva med avseende på avstånd till idrottsplatsen. 

Förvaltningens bedömning är att det är naturligt att se på helheten när en idrottsplats 
utvecklas, och att detta även inbegriper möjligheterna och alternativen att ta sig till 
idrottsplatsen samt att kunna uppehålla sig vid den. Förvaltningen har för avsikt att se 
över och förbättra tillgängligheten, men vill samtidigt lyfta att bilparkering i direkt 
anslutning till idrottsplatsen varken är genomförbar rent detaljplanemässigt eller heller 
helt önskvärd av trafiksäkerhetsskäl. 

Med hänvisning till ovanstående ser förvaltningen att det finns ett behov av att 
tillsammans med andra berörda nämnder genomföra åtgärder för ökad tillgänglighet 
och tydlighet avseende parkeringsmöjligheter inom ramen för Huvudstafältets IP:s 
stundande utveckling. 
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§ 42
Beslut om initiering av upphandling Svedenbadet 
(TND/2024:338) 

Beslut 
Tekniska nämnden godkänner initiering av upphandling i enlighet med förvaltningens 
förslag. 

Sammanfattning 
Tekniska förvaltningen har behov av att upphandla en entreprenad för Svedenbadet. 

Upphandlingen omfattar projektering, renovering och nybyggnad av hela Svedenbadet. 
Avtalstiden uppskattas till 12 månader. 
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§ 43
Beslut om initiering av upphandling och renovering av 
Bergshamraskolans högstadiedel (TND/2024:454) 

Beslut 
Tekniska nämnden godkänner initiering av upphandling i enlighet med förvaltningens 
förslag. 

Sammanfattning 
Tekniska förvaltningen har behov av att under hösten 2024 upphandla en entreprenad 
för totalrenovering av Bergshamraskolan. 

Upphandlingen omfattar projektering och totalrenovering av Bergshamraskolan. 
Avtalstiden uppskattas till 12 månader. 

Avtalsvärdet uppskattas uppgå till ca 25–30 MSEK. 

Röstförklaring 
Andreas Hulusjö (KD) deltar inte i beslutet. 
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§ 44
Budgetuppföljning april 2024 (TND/2023:1)

Beslut 
Tekniska nämnden tar del av Budgetuppföljning april 2024. 

Tekniska nämnden överlämnar förslag till kommunstyrelsen att en omdisponering sker 
om 8,0 mkr av 2024 års investeringsbudget från stadsmiljö till fastighet. 

Sammanfattning 
Under våren har tekniska nämnden förberett uppstarten av de tre nya stora drift- och 
skötselavtalen gällande kvartersmark, park- och renhållning samt väg och gata. 
Arbetsmodeller för hur de ökade miljö- och arbetsmiljökraven ska följas upp har 
arbetats fram.  En återkoppling av 2023 års resultat kring företagens upplevelse av 
kommunens service och bemötande från Stockholm Business Alliance har inkommit. 
Kundnöjdheten gällande upplåtelse av offentlig plats visar en positiv trend. 

Inom tekniska nämndens ansvarsområden har första tertialet bestått av planering och 
projektering av de investeringar som ska genomföras under året. Inom drift- och 
underhållsverksamheten har fokus legat på långsiktig underhållsplanering och 
samverkan med övriga nämnder kring behoven 2025. 

Inom avfallsverksamheten blev det vid årsskiftet 2024 obligatoriskt att sortera ut 
matavfall. Kommuner fick även i och med detta datum ett insamlingsansvar för 
förpackningar. Dessa införanden har inneburit en ökad samverkan mellan tekniska 
nämnden, miljö- och hälsoskyddsnämnden samt byggnadsnämnden för att hitta tydlig 
och transparent kommunikation till medborgare gällande nya insamlingskrav. Projektet 
kring nya sopsugen i Huvudsta börjar närma sig avslut. Anläggningen beräknas tas i 
drift och övertas av tekniska nämnden under juni 2024. 

Ett planeringsarbete har genomförts inom staden för att möjliggöra Solnas första 
sommargågata i Råsunda. Tekniska nämnden, kultur - och fritidsnämnden samt 
byggnadsnämnden har deltagit i detta arbete. Sommargågatan kommer invigas den 15 
maj och ha öppet till den 15 augusti. 

Efter en lång vinter där temperaturförändringar påverkat gator och vägar så har arbetet 
med beläggningsåtgärder och uppbyggnad av vägkroppar påbörjats. Cykelprojekten 
pågår enligt regionalt- och lokalt cykelprogram och reparationer görs på ett antal broar 
inom staden. 

Inom energieffektiviseringsområdet arbetar nämnden med insatser både inom 
stadsmiljö och i stadens lokaler. Bland annat fortsätter utbytesprogrammet till 
effektivare LED-belysning på offentlig platsmark. Inom fastighetsverksamheten pågår 
exempelvis planering för ytterligare solcellsanläggningar. 

Inom det stadsövergripande arbetet med Hagalundslyftet projekteras och genomförs 
trygghetsåtgärder, bland annat på stråken som leder upp till Hagalund. Plaskdammen i 
Hagalundsparken är snart upprustad och öppnar upp till sommarsäsongen. Inom 
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fastighetsverksamheten har ytterligare utrustning tillförts på utegymmet på 
Sunnanskolan och planering pågår tillsammans med kultur- och fritidsnämnden kring 
diverse renoveringar i kulturkvarteren i Hagalund. 
 
Den nya multisporthallen i Vasalundshallen har projekterats och upphandling pågår, 
projektet planerar att startas under året. På Råsundaskolan pågår en renovering av 
lågstadiegården och på Skytteholmsskolan pågår fönster- och fasadrenovering. 
Projektering pågår även gällande Bergshamraskolans högstadiedel och Svedenbadet. 
Stambytet på Berga äldreboende, hus A pågår och beräknas vara klart under augusti. 
 
Kommunfullmäktige beslutade i stadens verksamhetsplan och budget för 2024 om fem 
mål och två uppdrag för tekniska nämnden. Arbetet med nämndmålen och uppdragen 
pågår enligt plan. 
 
Tekniska nämndens nettokostnader, inklusive affärsverksamhetens, uppgår till 8,1 mkr, 
vilket är 16,2 mkr mindre jämfört med samma period föregående år. 
 
Nämnden redovisar ett överskott på 20,8 mkr i jämförelse med budget. Intäkterna 
uppgår till 229,0 mkr, vilket är en ökning med 2,4 mkr jämfört med budget och beror 
främst på att omfattningen av det kommunala insamlingsarbetet för förpackningar blivit 
högre än beräknat. Kostnaderna uppgår till 237,1 mkr, vilket är 18,4 mkr lägre än 
budget. Den främsta anledningen till detta är lägre kapitalkostnader för perioden. 
 
Helårsprognosen för nämnden ligger i linje med budget. 
 
Av nämndens investeringsbudget på 370,0 mkr har 85,3 mkr tagits i anspråk. Tekniska 
nämndens prognos för helåret avseende investeringarna är 290,0 mkr, vilket är ett 
nettoöverskott på 80,0 mkr med anledning av att det större investeringsprojektet 
gällande Vasalundshallen inte startats ännu. Fastighet prognosticerar ett underskott på 
18,0 mkr. Ombyggnationen av Bergshamraskolan uppgår till 10,0 mkr, vilket finansieras 
av den tidigare beslutade omprioriteringen i fastighets investeringsbudget 
gällande Svedenbadet. Resterande 8,0 mkr finansieras genom att några 
stadsmiljöprojekt skjuts till nästa år.  
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§ 45
Upphandling av VVS-installationer samt kyla, styr och regler 
(område B) (TND/2024:495) 

Beslutet publiceras inte med hänvisning till sekretesskänsligt innehåll.

Om du önskar ta del av beslutet kontaktar du tekniska nämnden som gör en prövning 
enligt offentlighets- och sekretesslagen (OSL).
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§ 46
Information från förvaltningen

• Sommargågatan
• Skolväg till Järvastadens skola
• Medborgardialog: Lottagatans och Krönets lekplats
• Större projekt på tekniska förvaltningen: Vasalundshallen, Skytteholms IP,

Huvudstafältet, Anhalten
• Organisationsförändring på tekniska förvaltningen från och med 12 augusti
• Sommarledighet: Tillförordnade förvaltningschefer
• Internkontroll

§ 47
Frågor till förvaltningen
Veronica Nordström (M) har inkommit med frågor gällande renoveringen av 
Råsundaskolans lågstadiegård om vilka arbeten som kommer att ske under sommaren 
samt hur tidsplanen ser ut för arbetena som kommer att pågå under sommaren. 

Förvaltningen besvarar frågan, samt rapporterar ytterligare kring renoveringen. 

Ylva Zaar (L) har inkommit med en fråga kring hanteringen av beställning till 
entreprenörer kring nedskräpning. 

Förvaltningen besvarar frågan. 

§ 48
Anmälan av delegationsbeslut
Tekniska nämnden tar del av följande delegationsbeslut: 
TNdel/2024 §§98–125 

§ 49
Anmälan av ärendelista
Tekniska nämnden tar del av utsänd post- och ärendelista. 

§ 50

Övrigt
Inget övrigt vid detta sammanträde. 
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